

Due to the Covid-19, the 9th International Symposium on
[bookmark: _GoBack]Second Language Acquisition Research in China with the theme Second Language Acquisition Research in Global Context: Innovations and Challenges scheduled on the 13th-15th November,2020 is now prolonged to the 5th-7th, November, 2021. Please note all the changes of the important dates.  We look forward to seeing you then. 


The 9th International Symposium on
Second Language Acquisition Research in China

Theme: Second Language Acquisition Research in Global Context:
Innovations and Challenges

November 5-7, 2021 
   Shanghai International Studies University, China

Call for Abstracts
Submission Deadline: August 31, 2021

Contact email: SLA2020SISU@163.com

Second Language Acquisition, as an increasingly independent yet interdisciplinary subject, has received continuous attention from language practitioners all over the world. Researches have been conducted from expanding perspectives as we move towards a deeper understanding of how additional languages are acquired. 
With the progress of theoretical and empirical development in SLA research, the advent of modern technology, especially the AI and digital games, not only offers new research possibilities, perspectives and methods, but also presents challenges to current theories of second、foreign language acquisition in the ever-changing global context. 

Abstracts are welcome in but not limited to the following topics: 
Theoretical Studies of SLA
Research Methodologies of SLA
Different Approaches to SLA (Cognitive/Psychological Approaches to SLA / Sociocultural Approaches to SLA/ Linguistic Approaches to SLA, etc.) 
Cross-linguistic Influence upon SLA
Second/Foreign Language Development and Assessment
Second/Foreign Language Pedagogy
English for Academic/Specific Purposes 
Advances in Instructed SLA Research 
Corpus-based Interlanguage Studies 
Interlanguage Pragmatics 
Technology-mediated Language Teaching and Learning 
Second Language Processing 
Bilingualism, Multilingual and Heritage Education 
Others 
This symposium takes the form of: 
Keynote speeches
Invited colloquiums
Individual paper presentations
Panel discussions
Posters 

Working languages
Chinese / English
 
Abstract submission
Abstracts either in English or in Chinese (within 500 words) are welcome and submitted to SLA2020@163.com or by scanning the attached code together with some information.

Deadline for submission: August 31, 2021
Notification of acceptance: September 30, 2021

Conference fees
The conference fee is RMB 1000 for general participants, and RMB 600 for student participants. Transportation and accommodation are not included in the charged fees. 

More information
More information will be issued on the following website: 
http://www.ses.shisu.edu.cn/djjdeyyxdyjgjythwzgw/list.htm
For any inquiries, please feel free to contact: SLA2020SISU@163.com
 
Organizing Committee
China Association of Second Language Acquisition
School of English Studies 
Shanghai International Studies University 


因疫情原因，原定2020年11月13-15日主题为“全球化背景下的二语习得研究：创新与挑战”的第九届中国第二语言习得研究国际研讨会现延期到2021年11月5-7日。 敬请关注大会新的时间节点。


第九届中国第二语言习得研究国际研讨会

主题 全球化背景下的二语习得研究：创新与挑战

2021年11月5-7日
上海外国语大学

会议通知 

论文提交截止日期： 2021年8月31日

联系邮件： SLA2020@163.com

Call for Abstracts
Submission Deadline: August 31, 2021
Contact email: SLA2020SISU@163.com

二语习得正日益成为一门越来越独立的学科，并吸引着越来越多的语言研究者和语言教学者的加入；并随着相关研究的发展，越来越多的学者从不同的学科视角进行二语习得研究，这些都帮助人们更好地了解和认识人类在习得母语之后/同时如何习得另一种语言。现阶段信息技术的发展，特别是人工智能和数字化技术的应用，不仅改变了语言教学、学习和使用的方式，同时也为二语习得研究提供了新视角和新研究方法。 

我国二语习得研究目前由理论引介与应用的探索阶段进入了“立足本土，面向世界”的全面发展时期。在此背景下，为总结国内外二语习得研究现状，探讨新时代我国二语习得研究的重点问题和发展趋势，进一步提升国内二语习得研究在国际学界的学术影响力，中国英汉语比较研究会二语习得研究专业委员会将于2021年11月5日－7日举办“第九届中国第二语言习得研究国际研讨会”。会议将围绕“全球化背景下的二语习得研究：创新与挑战”这一主题展开研讨。

大会特邀国内外知名专家做主旨发言，并邀请国内知名学者特别组织并主持专题研讨。欢迎高校教师、研究生和研究者参会，积极提交论文题目与摘要。

主要议题（包括，并不局限于）: 
二语习得理论研究
二语习得研究方法
二语习得研究不同流派（认知/心理， 社会文化观/ 语言学流派等）
语言迁移与二语习得（二语习得中的语际影响）
二/外语语言发展与测试
二/外语教学法
学术用途英语/特殊用途英语
课堂（正式）二语习得研究新进展
基于语料分析的中介语研究
中介语语用研究
现代技术与语言教学 
二语加工
双语，多语与传统语言教育
其它

会议形式: 
主旨发言
专题讨论
分组讨论
海报展示

工作语言
中文 英文 
 
摘要提交
论文摘要中英文均可， 500字以内，请扫码提交或发至邮箱SLA2020@163.com。

截止日期:  2021年8月31日
论文录用通知: 2021年9月31日

会务费
会务费1000元/人;  学生（凭学生证）600元/人. (交通和住宿费自付)

更多信息将发布在如下网页：
http://www.ses.shisu.edu.cn/djjdeyyxdyjgjythwzgw/list.htm
敬请留意。 
如有疑问， 请联系SLA2020SISU@163.com。

中国英汉语比较研究会二语习得研究专业委员会组委会
上海外国语大学英语学院
2020年8月







第九届中国第二语言习得研究国际研讨会参会回执
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